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Protokół Nr VII/2003 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

w dniu 18 września 2003 r. 
 

 

 

Godzina rozpoczęcia: 9.10 

Godzina zakończenia : 12.23 

 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Choroszczy 

 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Dąbrowski Jacek 

2. Tymiński Piotr 

3. Kraśniki Tomasz 

4. Bogdan Antoni 

5. Perkowski Andrzej 

6. Rojecki Witold 

7. Szydłowski Romuald 

8. Borowski Marek 

9. Błażkowski  Krzysztof 

10. Dojlida Piotr 

11. Siemieniuk Jerzy 

12. Werpachowski Aleksander 

13. Półkośnik Adam 

14. Radłowski Adam 

15. Robert Wardziński 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy 

2. Stefan Bielski – Sekretarz Gminy 

3. Teresa Lenczewska – Skarbnik Gminy 

4. Mieczysław Waczyński – Przewodniczący Miejsko-Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

5. Lech Nieradko – przedstawiciel Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 

Rolnictwa, Biuro Powiatowe w Białymstoku 

6. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli  

7. Mieszkańcy miasta i gminy 
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Porządek obrad VII Sesji: 

1. Otwarcie obrad  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzednich Sesji. 

4. Interpelacje i wnioski. 

5.   Informacja z wykonania budżetu za I-wsze półrocze 2003 r.. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

    6. Rozpatrzenie zmian w budżecie gminy na 2003 r. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

     7. Zmiana uchwały w sprawie obligacji komunalnych. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

    8. Wybór ławników Sądu Rejonowego w Białymstoku na kadencję 2004 – 2007. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwał. 

     9. Nadanie nazw nowym ulicom. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

10. Ustalenie zasad przyznawania diet organom wykonawczym jednostek 

pomocniczych.  

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

11. Zmiana Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Choroszczy. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

12. Upoważnienie pracownika socjalnego do wydawania decyzji 

administracyjnych w zakresie zadań własnych i zleconych. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

13. Dokonanie wybory banku obsługującego budżet gminy. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie studium uwarunkowań i kierunków  

zagospodarowania przestrzennego gminy. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 
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15. Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

16. Ustalenie punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie gminy 

Choroszcz. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

17. Informacja z działalności Komisji Rewizyjnej. 

a) wystąpienie Przewodniczącego Komisji, 

b) rozpatrzenie wniosków pokontrolnych. 

18. Informacja Burmistrza i Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 

oświadczeniach majątkowych. 

19. Zapytania i wolne wnioski. 

20. Zakończenie obrad Sesji. 

 

mmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmm 

 

 

Ad. 1 – 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Choroszczy Choroszcz. Romuald 

Szydłowski otworzył obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 

Powitał przybyłych na spotkanie, poczym stwierdził, że ilość radnych zabezpiecza 

regulaminowe qworum dla podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał. 

Obecnych 14 radnych, nieobecny p. Antoni Bogdan . 

 

 

Ad. 2 – 

 

 Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który został 

doręczony radnym przed Sesją. 

 

Do projektowanego porządku obrad zostały zgłoszone następujące zmiany: 

 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Zaproponował wprowadzenie następujących zmian do porządku  obrad: 

1) zdjęcie z porządku obrad pkt. 13 dotyczącego wyboru banku 

obsługującego budżet gminy. Po ogłoszeniu przetargu wpłynęła jedna 

oferta w związku z tym należy unieważnić ten przetarg i prowadzić 

dalsze postępowanie zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych. 

W tym pkt. Proponuje wstawienie tematu dotyczącego nadania 

imienia dla Przedszkola Samorządowego w Choroszczy. W dniu 16 

października 2003 r. mija 25 lat powołania Papieża Polaka. Są głosy 

środowiskowe by Gmina Choroszcz uczciła ten fakt np. poprzez 

nadanie imienia Papieża dla Przedszkola Samorządowego – 

propozycja ta został pozytywnie przyjęta przez obie Komisje Rady; 
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2) w pkt. 15 proponuje zapis „przyjęcie uchwał intencyjnych” w miejsce 

„uchwały intencyjnej”. Chodzi bowiem o dwie sprawy wymagające 

podjęcia uchwał intencyjnych : 

a) dotyczącej punktu ekspedycyjno – składowego na potrzeby 

Poczty Polskiej – trzeba dokonać zmiany przeznaczenia 

ponieważ wybrany przez Pocztę Polską teren ( leżący w 

granicach Szpitala) jest terenem rolnym. Jest to ok. 13 ha 

leżących przy ul. Zółtkowskiej; 

b) dotyczącej salonu samochodowego na terenie gruntów wsi 

Porosły – bez zmiany przeznaczenia inwestor nie może 

przystąpić do realizacji zamierzenia; 

3) jako pkt. 17 proponuje wprowadzenie rozpatrzenie wyrażenia 

stanowiska w zakresie wezwania do usunięcia naruszenia prawa:  

a) w związku z wezwaniem p.* (wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie 

do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika 

Referatu Organizacyjnego) – uchwała dotycząca poszerzenia wysypiska w 

Choroszczy podjęta zgodnie z prawem , nie zagrażająca nikomu; 

b) w związku z wezwaniem p.* (wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie 

do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika 

Referatu Organizacyjnego) – uchwała dotycząca całego planu 

zagospodarowania przestrzennego przyjęta w 2001 r. – wymieniony 

twierdzi, że nie został powiadomiony o zmianie przeznaczenia 

tymczasem w dokumentach sprawy jest zwrotka z jego podpisem. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie poszczególnych zgłoszonych 

zmian do porządku obrad: 

 

1) za zmianą w pkt. 13 – wniesienia nadania imienia dla Przedszkola 

Samorządowego w Choroszczy – 14 głosów, 

2) za zmianą w pkt. 15 – podjęcie uchwał intencyjnych – 14 głosów, 

3) za zmianą w pkt. 17 – rozpatrzenie skarg do planu zagospodarowania 

przestrzennego – 14 glosów. 

 

Przybył p. Antoni Bogdan , obecnych 15 radnych. 

 

 

Uzupełniony porządek obrad został przyjęty przez Radę jednogłośnie. 

 

Sławomir Halicki, Dyrektor Miejsko Gminnego Centrum Kultury w Choroszczy 

zaprosił obecnych na wystawę p.t. „Choroszcz w kartografii” w ramach obchodów 

Europejskiego dziedzictwa na Podlasiu. 

 

Lech Nieradko , przedstawiciel AR i MR w Białymstoku przedstawił informację 

dotycząca szkoleń rolników  w zakresie składania wniosków do funduszu SAPARD 

oraz o konieczności rejestracji stad. 

 

 

 

 



 

 5 

Ad. 3 – 

 

 Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie w drodze glosowania protokołów 

z poprzednich – V i VI Nadzwyczajnej – Sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokół z V Sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół z VI Nadzwyczajnej Sesji został przyjęty przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Obecnych 13radnych. Nieobecni chwilowo p. Borowski i p. Rojecki. 

 

 

 

Ad. 4 – 

 

 Interpelacje i wnioski  zgłosili: 

 

Antoni Bogdan – 

W imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą o wykonanie wodociągu w nowych 

ulicach pomiędzy ulicami 3-go Maja i Mickiewicza. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, że jest złożony wniosek w tej sprawie – jest to realne do wykonania w 

przyszłym roku; możemy uwzględnić to w planie budżetu na 2004 r. i zobaczymy 

jakie będą możliwości wykonania tego. 

 

Jacek Dąbrowski- 

W imieniu mieszkańców zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie przyczyn wysokiego 

wzrostu kosztów zużycia ciepła na niekorzyść odbiorców. 

Koszt zużycia energii cieplnej c.o. i c.w. za I-wsze półrocze 2002 r wyniósł 146 848 

zł, za I-wsze półrocze 2003 r. 186 422 zł tj. o 42 524 zł więcej czyli o ok. 35%. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Poinformował, że odbyło się spotkanie członków Rady Nadzorczej Spółki – Prezes 

Spółki ma wyjaśnić tą sprawę w najbliższym czasie. 

 

Adam Radłowski – 

Ponownie przypomniał o złej jakości połączeń telefonicznych w ramach centrali 

Konowały. Prośba o interwencję Urzędu w tej sprawie. 

 

Tomasz Kraśnicki- 

Prośba o dalsze interwencje w sprawie zwiększenia ilości kursów linii 103 do 

Choroszczy szczególnie w godzinach rannych i popołudniowych. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, że Urząd otrzymał odpowiedź iż po analizie dowozu pasażerów  nie 

wynika konieczność zwiększenia obecnej ilości kursów do Choroszczy – średnio 

układa im się, że jest wszystko w porządku. Odpowiedź była krótka. W tej chwili 

jeździ 30 autobusów – jeśli chcemy zwiększenia kursów lub przedłużenia trasy 

zakład obsługi żąda dodatkowych pieniędzy za to. Rozmowa jest w związku z tym 

trudna, ale będziemy próbować. 
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Romuald Szydłowski- 

Jego zdaniem warto pomyśleć o prywatnym przewoźniku np. p.* (wyłączenie jawności w 

zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do 

informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego). 

 

Piotr Dojlida – 

Zwrócił uwagę na coraz częstsze awarie na przepompowni ścieków w Klepaczach – 

tysiące litrów nieczystości płynie do rz. Horodnianki, a następnie do Narwi, 

tymczasem brak jest reakcji ze strony Prezesa ZEC – Wod w Choroszczy. Prośba o 

interwencję. 

 

Piotr Tymiński- 

Poinformował, że niedawno na przepompowni przy tzw. „Kominowym Bajorze” 

również była awaria. 

 

Marek Borowski – 

Prośba o rozpatrzenie pod względem prawnym  możliwości wyboru jednego sołtysa 

na wsie Porosły i Kolonia Porosły. Od dłuższego czasu w Kolonii Porosły nie ma 

sołtysa i nie ma chętnych do kandydowania, a taka wieś powinna mieć swego 

reprezentanta. Obecny sołtys wsi Porosły wyraża zgodę na pełnienie funkcji sołtysa 

również w Kolonii Porosły. 

 

Tomasz Fiłończuk – 

Przedstawił sytuację na drodze Klepacze – Niewodnica : w tej chwili jest to trasa 

przelotowa dla TIR-ów , a przecież został tam postawiony znak zakazu wjazdu 

ciężkich samochodów. W związku z tym prośba o interwencję Policji, która powinna 

wprowadzić kontrole przynajmniej raz na tydzień. 

 

 

Ad. 5 – 

 

 Informacje o wykonaniu budżetu za I-wsze półrocze 2003 r.  przedstawił 

Burmistrz Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Przypomniał, że ostateczna wersja budżetu gminy na 2003 rok była przyjęta w 

miesiącu marcu 2003 r. Szczegółowa informacja została przedłożona radnym do 

wglądu ( w załączeniu), natomiast on przedstawi najważniejsze sprawy. W ostatnim 

półroczu wpłynęły dodatkowe pieniądze: 

- 686 zł- w ramach programu wyrównywania szans edukacyjnych uczniów ( na 

stypendia); 

- 30 tys zł – na utrzymanie dróg powiatowych; 

- odbyło się referendum – wpłynęły  pieniądze; 

- dwie jednostki OSP otrzymały środki: 8 tys zł Choroszcz, 7 tys zł Klepacze; 

- otrzymaliśmy środki na sfinansowanie wyprawek szkolnych – 7 tys zł; 

- na dodatki mieszkaniowe – 11 tys zł; 

- na dożywianie uczniów – 20 tys zl; 

Dochody za I-sze półrocze  wyniosły 52,7%: 
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- można się pochwalić sprzedażą działek – 584 tys zł ( całoroczny plan 400 tys zł, 

sprzedano 17 działek  przy ul. Piaskowej w Choroszczy i 13 działek w Klepaczach, 

- sporo wykonano przyłączy wodociągowych, w związku z tym wpływa partycypacja 

( Czaplino, Mińce) – wykonanie ponad 100%, 

- opłaty adiacenckie – z tytułu podziału – ponad 100%, 

   - z tytułu renty planistycznej – 30%, 

- niepokojące są wpływy z tytułu podatków:  

1) podatku dochodowego od osób fizycznych ( jest to największy dochód planowany 

na 2 mln zł) – 35,5% 

2) od osób prawnych (planowane 1,5 mln zł) – 35,7%, 

3) z tytułu karty podatkowej – 34%, 

4) od osób fizycznych – ok. 50% 

Podatki wykonane są w 40% - jest to dość niepokojące. 

Wydatki wykonane zostały w 43,7%, w tym wydatki bieżące w 49%: 

- na inwestycje wydano 10%: wszystkie inwestycje zaplanowane w I-wszym 

półroczu zostały przygotowane i w II-gim są wykonywane.  

W tej chwili wykonujemy inwestycję w ul. Białostockiej – Kościuszki ( kanalizacja 

sanitarna + nawierzchnia). Termin wykonania 30.09.2003 r. musi być dotrzymany z 

uwagi na otrzymywaną dotację z SAPARD-u. Wykonuje się kanalizację sanitarną w 

ul. Zastawie I i zostanie do wykonania w ul. Ks. Pieściuka. Wykonywana jest 

dokumentacja na kanalizację w ul. Zastawie II i III oraz 3-go Maja. Wodociągi – w 

ul. 3-go Maja ( wykonanie Spółka ZEC – Wod w Choroszczy), w tej chwili trwają 

prace w Złotorii, w II-gim półroczu zostanie wykonana dokumentacja na Śliwno. 

Transport : wykonanie nawierzchni w ul. Białostockiej i Kościuszki; odbył się 

przetarg na kanalizację deszczową w ul. Pieściuka, będzie tam też położona 

kanalizacja sanitarna; odbył się przetarg na drogę Zaczerlany – Kościuki – w 

najbliższym czasie ta droga będzie utwardzona; trwają prace na drodze do Dzikich – 

w tym roku nastąpi połączenie Sz. Warszawskiej i Sz. Ełckiej. 

Wcześniej przygotowano wnioski do SAPARD-u, które z uwagi na ciągłe odroczenia 

terminów , zostały złożone w sierpniu – dotyczą one dróg Izbiszcze – Kruszewo i 

kanalizacji w ul. Niewodnickiej i Wodociągowej w Klpaczach. Mamy w planie 

opracowanie dokumentacji technicznej drogi Krupniki – Klepacze ( są już zlecone 

podkłady). Zostanie wykonany wodociąg do p. Halickiego w Krupnikach – 

Przewodniczącego Społecznego Komitetu. 

Mamy opracować dokumentacje ul. Akacjowej i Pieściuka – zostały zlecone 

podkłady geodezyjne; we wsi Barszczewo dokumentację na drogę opracuje Powiat. 

Został ogłoszony przetarg na: modernizację oświetlenia ulicznego –wymiana 

żarówek na energooszczędne nastąpi na całej gminie Choroszcz oraz na budowę hali 

sportowej razem ze stołówką – zgodnie ze specyfikacją termin  przekazania do 

użytku 1.09.2005 r. Odbył się przetarg na dokumentację drogi do Żółtek – będzie 

wykonana jeszcze  tym roku. 

Na tym Burmistrz zakończył przekazywanie informacji na temat wykonania budżetu 

gminy za I-wsze półrocze 2003 r. 

     (szczegółowa informacja w załączeniu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Romuald Szydłowski odczytał uchwałę składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie 

pozytywnej opinii odnośnie przedłożonej przez Burmistrza Choroszczy informacji o 

przebiegu wykonania budżetu gminy za I-wsze półrocze 2003 r. 

 

      ( opinia w załączeniu) 
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Rada Miejska bez uwag i zastrzeżeń przyjęła przedmiotową informację. 

 

 

Ad. 6 – 

 

 Propozycje zmian w budżecie gminy na 2003 rok przedstawił Burmistrz 

Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Poinformował, iż są następujące propozycje zmian w budżecie gminy na 2003 rok : 

1) otrzymaliśmy pieniądze na przeprowadzenie wyborów uzupełniających do 

Senatu RP ( termin wyborów 12.10.2003 r.) 9 149 zł – propozycja zapisania 

tej kwoty po stronie dochodów i wydatków, 

2) zmniejszyć o kwotę 440 tys zł podatek rolny i przenieść tą kwotę do podatku 

od nieruchomości ponieważ nastąpiły w styczniu zmiany i referat finansowy 

miał kłopoty z oszacowaniem wpływów, 

3) zwiększyć dochody ponadplanowe o kwotę 335 060 zł z tytułu sprzedaży 

działek, 

4) zmniejszyć wydatki o kwotę 107 550 zł i odpowiednio: 

- o 15 tys zł – z kanalizacji deszczowej w ul. Ks. Pieściuka ( kwota 

zmniejszona po przetargu z kwoty wyjściowej 60 tys zł), 

- o 92 550 zł – zmniejszyć rezerwę celową na oświatę i odpowiednio rozpisać 

ją na szkoły (na płace powinno wystarczyć, natomiast są braki na remonty i 

olej opałowy) :  

-  7500 zł – na SP Barszczewo 

- 17 700 zł i 800 zł – na SP Rogowo 

- 29 tys zł i 3700 zł – na SP Kruszewo 

- 13 tys zł – na SP Złotoria 

- 10 tys zł – na SP Choroszcz 

- 10 850 zł – na prowadzenie chóru ( jest takie zapotrzebowanie społeczne) w 

tym zakup pianina 

 5) zwiększyć kwotę na remonty dróg – o 15 tys zł, 

 6) zwiększyć kwotę na ul. Żółtkowską – o 108 tys zł 

 7) zwiększyć kwotę na drogę Kościuki – Zaczerlany – o 52 tys zł ( po 

badaniach okazało się, że trzeba wzmocnić podbudowę) 

 8) na szacunki i podziały działek – 10 tys zł, 

 9) na wykup gruntów – 60 tys zł ( są ustalane opłaty adiacenckie z tytułu 

podziału, wzrostu wartości i przy okazji chcemy regulować sprawy własności 

gruntów pod ulice i drogi, w I-wszym półroczu na wykup gruntów wydaliśmy kwotę 

120 tys zł) 

 10) chcemy ocieplić budynek Urzędu – 40 tys zł, 

 11) na kanalizację ( wychodzą dodatkowe sprawy przy budowie ul. 

Kościuszki, Białostockiej i Zastawie) – 30 tys zł, 

 prośba o upoważnienie Burmistrza do zaciągania zobowiązań do kwoty 4 mln 

zł – wynika to z tego, że 25 września br. odbędzie się przetarg na halę sportową i 

trzeba będzie podpisać umowę kilkuletnią na całość zadania , a to jest właśnie 

przewidywana kwota z przetargu. 
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 Wobec braku zgłoszeń innych propozycji , Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003 rok. 

 

 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem – 15 głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głos   Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr VII/69/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 20) 

 

 

Ad.7 – 

  

 Głos zabrał Burmistrz Choroszczy, który przedstawił informację dotyczącą  

zmiany uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Zmiana uchwały dotyczy tylko zmiany terminów wpływu obligacji do Gminy. 

Wcześniej I transza była zapisana do 30.06.2003 r., następna do 30.12.2003 r. – teraz 

proponujemy I transzę do 30.11.2003 r 250 tys zł, następną do 30.12.2003 r. 250 tys 

zł. Środki te będą potrzebne na budowę dróg, gdyż środki z funduszu SAPARD 

otrzymujemy później, a za inwestycje trzeba na bieżąco zapłacić 

 

Wobec braku zastrzeżeń, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych.  

 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 (uchwała Nr VII/70/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 21 ) 

 

 

Ad. 8 – 

 

 Przechodząc do rozpatrzenie kolejnego punktu porządku obrad Sesji , 

Przewodniczący Rady zaproponował powołanie 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej 

celem przeprowadzenia tajnych wyborów ławników do Sądu Rejonowego w 

Białymstoku. 

 

Do Komisji zostały zgłoszone następujące kandydatury: 

Piotr Dojlida – zgłosił p. Tomasza Kraśnickiego – wyraził zgodę 

Aleksander Werpachowski – zgłosił p. Adama Radłowskiego – wyraził zgodę 

Andrzej Perkowski – zgłosił p. Piotra Tymińskiego – wyraził zgodę 

 

Komisja Skrutacyjna w wyżej zgłoszonym składzie została jednogłośnie 

zaaprobowana przez Radę. 
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 Przewodniczący Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników p. Piotr Dojlida 

przedstawił zgłoszone kandydatury: 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) zam. Choroszcz, lat 60, emeryt, zgłoszony przez 

Sąd Rejonowy w Białymstoku; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) zam. Choroszcz, lat 60, emerytka, zgłoszona przez 

Sąd Rejonowy w Białymstoku; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) zam. Klepacze, lat 51, rencista zgłoszony przez Sąd 

Rejonowy w Białymstoku; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego)zam. Choroszcz, lat 51, bezrobotnej, popartej przez 

76 osób; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) zam. Choroszcz, lat 61, popartej przez 27 osób; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego)zam. Porosły lat 38,  bezrobotnej, zgłoszonej przez 

Społeczne Towarzystwo Ekologiczne Pro-Vita Et Patria w Gliwicach; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) zam. Łyski, lat 54, bezrobotnego, zgłoszonego 

przez OPZZ; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) zam. Klepacze, lat 37, pracownika PKP Cargo S.A. 

Białystok, zgłoszonej przez NSZZ Solidarność; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) , zam. Porosły, lat 30, bezrobotnej, popartej przez 

27 osób; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) zam. Choroszcz, lat 48, rencistka, poparta przez 31 

osób; 

*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 

września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca 

Kierownika Referatu Organizacyjnego) zam. Choroszcz , lat 38, bezrobotnej, popartej przez 

27 osób. 

 

Na zakończenie dodał, iż niezależnie od prac Zespołu – Przewodniczący Rady 

działając w oparciu o wytyczne ustawy  Prawo ustroju sądów powszechnych (Dz. U. 

Nr 98, poz. 1070 z 2001 r.) wystąpił do Krajowego Rejestru Karnego oraz 

Komisariatu Policji w Choroszczy o wydanie stosownych informacji i opinii o 

zgłoszonych kandydatach na ławników. Opinie tych organów są pozytywne. 
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Komisja Skrutacyjna rozdała kartki do głosowania informując jednocześnie o 

zasadach ważnego głosowania. 

Zgodnie z informacją Prezesa Sądu Rejonowego w Białymstoku niezbędnym jest 

wybranie przez Radę 4 ławników do orzekania w sprawach karnych i rodzinnych 

spośród wymienionych kandydatur. 

 

Po przeprowadzonej procedurze tajnego głosowania, Przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej p. Piotr Tymiński odczytał protokół Komisji zgodnie z którym na          

ławników  Sądu Rejonowego na kadencję 2004 – 2007 zostali wybrani: 

1. Irena Sakowicz 

2. Antoni Kondrat 

3. Wiesława Żmujdzin 

4. Barbara Wiszowata 

 

( protokół Komisji i kartki w załączeniu) 

  

 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyboru ławników. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Obecnych 14 radnych , chwilowo nieobecny p. Rojecki. 

 

 (uchwała Nr VII/71/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 22) 

 

 

Ad. 9 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu obrad , Przewodniczący Rady p. Romuald 

Szydłowski przypomniał, że chodzi o nadanie nazw nowym ulicom na terenie miasta 

Choroszcz. 

W imieniu Burmistrza informację na ten temat przedstawił kierownik Referatu 

Geodezji UM p. Zdzisław Dorożko. 

Na wstępie p. Dorożko poinformował, że propozycja nazw ulic wpłynęła od 

Towarzystwa Przyjaciół Choroszczy ( wniosek w załączeniu). Propozycję tą 

rozpatrzyła Komisja Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego, która 

zaproponowała następujące zmiany: 

- na miejsce nazwy „Harcerska” ( ulica przy terenie gimnazjum) zaproponowano 

nazwę „Sportowa” 

- na miejsce nazwy „Sportowa” ( osiedle przy Al. Niepodległości) zaproponowano 

nazwę „ Mieczysława Sarosieka”. 

Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa poparła  propozycję Komisji Oświaty. 

Propozycja nazewnictwa nowych ulic przedstawia się następująco: 

- ulicy położonej w Choroszczy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o 

numerze geodezyjnym dz.1605 na odcinku od ul. Aleja  Niepodległości w 

kierunku ul. Mickiewicza nazwę ul. Wojska Polskiego; 

- ulicy położonej w Choroszczy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o 

numerze geodezyjnym dz.1614 i 1615 na odcinku od ul. Wojska Polskiego do 

ul. Batalionów Chłopskich nazwę ul. Armii Krajowej; 
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- ulicy położonej w Choroszczy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o 

numerze geodezyjnym dz.1595 na odcinku od ul. Aleja  Niepodległości w 

kierunku ul. Mickiewicza nazwę ul. Batalionów Chłopskich; 

- ulicy położonej w Choroszczy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o 

numerze geodezyjnym dz.634/6, 634/24 na odcinku od ul. Powstania 

Styczniowego do ul. 3-go Maja nazwę ul. Sportowa; 

-  ulicy położonej w Choroszczy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o 

numerze geodezyjnym dz.1546/4, 635/54, 635/49, 632/15, 635/44, 635/32 na 

odcinku od ul. 3-go Maja w kierunku   ul. Słowackiego nazwę ul. 

Rumiankowa; 

-  ulicy położonej w Choroszczy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o 

numerze geodezyjnym dz.635/59, 635/52, 635/57, 635/47, 632/26 na odcinku 

od ul. Rumiankowej do ul. Chabrowej nazwę      ul. Konwaliowa; 

-  ulicy położonej w Choroszczy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o 

numerze geodezyjnym dz.632/32, 635/42, 635/38 na odcinku od ul. 3-go Maja 

w kierunku ul. Słowackiego nazwę ul. Chabrowa; 

     -  ulicy położonej w Choroszczy, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o 

numerze geodezyjnym dz.61/12 i 61/6 na odcinku od  ul. Aleja Niepodległości 

do ul. Wędkarskiej nazwę ul. Mieczysława Sarosieka. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że p. Mieczysław Sarosiek w latach I kadencji 

samorządu terytorialnego odsprzedał gminie na bardzo korzystnych warunkach 

grunta , na których w tej chwili jest osiedle przy Al. Niepodległości i stacja 

uzdatniania wody. 

Wobec braku pytań i zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie nadania nazw ulic. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

( uchwała Nr VII/72/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 23 ) 

 

 

Ad. 10 – 

 

 Przewodniczący Rady p. Romuald Szydłowski  poprosił Burmistrza o 

przedstawienie informacji na temat zasad na jakich przysługują diety sołtysom i 

przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Przypomniał, że sołtysom wsi była przyznana wcześniej nagroda roczna. W tej 

chwili w ustawie o samorządzie gminnym  jest dokładny zapis regulujący 

ustalenie diet sołtysom. W związku z tym jest propozycja ustalenia na tej 

podstawie diety sołtysom wsi i przewodniczącym zarządów osiedli w 

wysokości 4% kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów 

ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej 

sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw, za udział w Sesji Rady 

Miejskiej w Choroszczy. 

Dieta stanowi ekwiwalent pieniężny na pokrycie kosztów związanych                  

z wykonaniem mandatu przewodniczącego organu wykonawczego jednostki 
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pomocniczej i obejmuje zwrot kosztów podróży z miejsca stałego zamieszkania 

do miejsca obrad Rady Miejskiej i z powrotem. 

 Dieta, o której mowa, przysługuje sołtysowi lub przewodniczącemu       

zarządu osiedla jeżeli uczestniczył w sesji od chwili jej otwarcia do chwili jej 

zamknięcia. 

W razie gdy sołtys lub przewodniczący zarządu osiedla jest jednocześnie 

radnym, za udział w Sesji Rady Miejskiej przysługuje mu jedna dieta.  

Jest propozycja by zasady te weszły w życie z dniem 1 stycznia 2004 r. , w tym 

roku obowiązywałyby jeszcze stare zasady czyli nagroda roczna. 

 

Adam Radłowski – 

Zaproponował podwyższenie tej diety do 5% z uwagi na ogrom pracy wykonywanej 

przez sołtysów. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa poinformował, że 

Komisja głosowała za dietą w wysokości 4%. 

 

Wobec powyższego , Przewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie obu 

zgłoszonych propozycji. 

- za dietą 4% - 13 głosów 

- za dietą 5% - 2 głosy 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich 

przysługują diety sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli. 

 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

 (uchwała Nr VII/73/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 24) 

 

 

Ad. 11 – 

 

 Głos zabrał Burmistrz Choroszczy, który wyjaśnił konieczność 

wprowadzenia zmian w Statucie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Choroszczy. 

 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Jest propozycja by w Statucie M-G OPS wprowadzić dwa stanowiska : 

1) pomoc administracyjna pracownika socjalnego 

2)  sprzątaczka 

Wynika to z tego, że Urząd Pracy w Białymstoku ma pieniądze na pomoc społeczną 

– jest możliwość zatrudnienia dodatkowych pracowników  za ich pieniądze i dlatego 

chcemy skorzystać z tego. Wskazane jest to również z uwagi na pomoc 

pracownikom socjalnym M-G OPS , którzy poświęcają dużo czasu na wywiady 

środowiskowe. 
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Wobec braku zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany w Statucie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej    w Choroszczy. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

(uchwała Nr VII/74/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 25 ) 

 

 

Ad. 12 – 

 

 Na temat propozycji upoważnienia pracownika  M-G OPS w Choroszczy do 

wydawania decyzji administracyjnych w zakresie zadań własnych i zleconych 

wyjaśnień udzielił Burmistrz Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Powiedział, że sprawa ta jest rozpatrywana na wniosek p. Jolanty Andruszkiewicz – 

kierownika M-G OPS. Chodzi o upoważnienie starszego pracownika 

socjalnego Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Choroszczy      

p. Barbarę Kossowską do wydawania – w razie nieobecności kierownika 

MGOPS- decyzji administracyjnych w zakresie wykonywania zadań zleconych 

dotyczących świadczeń z pomocy społecznej i innych zadań zleconych 

realizowanych przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Choroszczy – nie wymienionych w ustawie o pomocy społecznej,  a 

wynikających z innych ustaw szczególnych oraz  decyzji administracyjnych            

w zakresie wykonywania  zadań własnych gminy w zakresie pomocy 

społecznej. 

 

       ( wniosek w załączeniu) 

 

Wobec braku pytań i zastrzeżeń, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie upoważnienia pracownika socjalnego  do wydawania decyzji 

administracyjnych w zakresie zadań własnych i zleconych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

 

(uchwała Nr VII/75/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 26) 

 

 

Ad. 13 – 

 

 Burmistrz Choroszczy przedstawił wniosek Dyrekcji Przedszkola 

Samorządowego w Choroszczy  o nadanie dla Przedszkola imienia Papieża Jana 

Pawła II. Wniosek poparty został przez Radę Pedagogiczną i Radę Rodziców. 

W ten sposób uczcimy 25-lecie pontyfikatu Papieża Polaka. 

      ( materiały w załączeniu ) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie nadania imienia dla 

Przedszkola Samorządowego w Choroszczy. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

(uchwała Nr VII/76/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 27 ) 

 

Ad. 14 – 

 

 Przewodniczący Rady udzielił głosu Burmistrzowi Choroszczy , który 

przedstawił sprawę dotyczącą przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Przypomniał, że 16 lipca br. weszła w życie nowa ustawa o planowaniu 

przestrzennym – jeśli gmina chce wprowadzić zmianę w planie zagospodarowania 

przestrzennego należy ją uzgodnić ze studium uwarunkowań. W tej chwili 

wprowadzenie takiej zmiany – bez studium – grozi zakwestionowaniem jej przez 

Wojewodę. Po uchwaleniu przez Radę przedmiotowej uchwały zostanie ogłoszony 

przetarg na wykonanie studium. Postaramy się je wykonać w jak najkrótszym czasie 

i jak najoszczędniej. 

 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Choroszcz. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

(uchwała Nr VII/77/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 28) 

 

Ad. 15 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad Sesji , głos ponownie 

zabrał Burmistrz Choroszczy , który wyjaśnił konieczność podjęcia uchwał 

intencyjnych w sprawach : 

1) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Choroszcz w części dotyczącej działek o Nr geod. 6/3 i 6/4 położonych w 

Choroszczy., 

2) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Choroszcz w części dotyczącej działek o Nr geod. 103, 104/18 i 104/19 

położonych w Porosłach, gm. Choroszcz.  

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, że jest propozycja podjęcia dwóch uchwał intencyjnych dotyczących 

inwestycji znaczących dla gminy Choroszcz: 

1) dotyczy budowy centrum ekspedycyjno – składowego przez Pocztę Polską. 

Jest propozycja zlokalizowania tego przedsięwzięcia na dz. Nr 6/3 i 6/4, 

właścicielem których jest Marszałek Województwa – wyraża on zgodę na 
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sprzedaż. Niedługo odbędzie się konkretne spotkanie na ten temat. 

Lokalizacja – przy ul. Żółtkowskiej, za cmentarzem. Konserwator zabytków 

nie wnosi do niej uwag. Uzbrojenie –jest na miejscu kanalizacja , 

wystąpiliśmy do Poczty z zapotrzebowaniem na ciepło – będzie dodatkowy 

nabywca ciepła dla naszej kotłowni ( chodzi o halę na pow. 2 ha). Będzie to 

być może argument przemawiający za doprowadzeniem gazu do Choroszczy. 

W planie jest to działka rolna- należy ją więc przekształcić na budowlaną aby 

firma mogła projektować i dostać pozwolenie na budowę. Miejsc pracy 

będzie ok. 600 – 1000. 

2) dotyczy działek 103, 104/18 i 104/19 położonych w Porosłach ( 

skrzyżowanie drogi do Białegostoku i  Sz. Północnoobwodowej). W tej 

chwili działka ta jest zarezerwowana na poszerzenie skrzyżowania, ale z 

nowej koncepcji wynika , że jest ona zbędna. Planowany jest tu budowa 

salonu sprzedaży samochodów BMW w kształcie trójkąta – w związku z tym 

nie da się tego podzielić na etapy.  

 

Marek Borowski – 

Wracając do tematu doprowadzenia gazu – zwrócił się z pytaniem dotyczącym 

wariantów przeprowadzenia gazu do Choroszczy. 

 

Romuald Szydłowski – 

Odpowiedział, że zastanawiają się nad tym problemem z uwagi na naszą kotłownię. 

Jego zdaniem fachowcy wypowiedzą się w sprawie czynnika i ewentualnego audytu 

energetycznego. Decyzje będziemy podejmować wspólnie. Jeśli gmina będzie w 

stanie zamówić wystarczająco dużo gazu to Gazownia jest w stanie doprowadzić gaz 

od Sz. Ełckiej (4,5 km). Musi to być kotłownia wspólna dla miasta, Szpitala i takiego 

odbiorcy jak Poczta. 

 

Wobec braku innych pytań, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Choroszcz w części dotyczącej działek o Nr geod. 6/3 i 6/4 położonych w 

Choroszczy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

(uchwała Nr VII/78/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 29 ) 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz w części 

dotyczącej działek o Nr geod. 103, 104/18 i 104/19 położonych w Porosłach,                

gm. Choroszcz.  

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

(uchwała Nr VII/79/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 30 ) 
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Ad. 16 – 

 

 Burmistrz Choroszczy przedstawił sprawę dotyczącą zmiany uchwały Nr 

XXIV/157/97 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 27 czerwca 1997 r.  w sprawie 

działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych. 

 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, że wniosek dotyczy wsi Barszczewo. Dotąd sprzedaż alkoholu odbywała 

się w punkcie prowadzonym przez Gminną Spółdzielnię „SCh”, która następnie 

odsprzedała  go p.* (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 

2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa 

Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego) . Pan *(wyłączenie jawności w zakresie 

danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do 

informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego) wystąpił z wnioskiem o zwiększenie limitu na sprzedaż napojów 

alkoholowych ponad 18% we wsi Barszczewo.  Jest propozycja  przyznania mu 

pozwolenia na sprzedaż alkoholu powyżej 18% na podstawie posiadanych limitów , 

natomiast w pozostałych miejscowościach bez zmian. Załącznik do uchwały 

wyszczególnia te limity z podziałem na zakresy do 18% i ponad 18%. 

Opinia Komisji ds. rozwiązywania problemów alkoholowych jest pozytywna. 

 

Wobec braku zastrzeżeń , Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały Nr XXIV/157/97 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 27 czerwca 

1997 r.  w sprawie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

(uchwała Nr VII/80/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 31) 

 

Ad. 17 – 

 

 Informację dotyczącą rozpatrzenia zgłoszonych skarg do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz przedstawił Burmistrz 

Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Przypomniał swą wypowiedź na wstępie obrad Sesji – zgłoszone zostały dwa 

wezwania o usunięcie naruszenia prawa uchwałą Nr XXVII/244/01 Rady Miejskiej 

w Choroszczy z dnia 27.12.2001 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Choroszcz: 

1) p.* (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 

dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa 

Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego) – uchwała dotycząca 

poszerzenia istniejącego wysypiska nie narusza prawa gdyż zapoczątkowuje 

tylko pewien etap polegający na wprowadzeniu zmiany do planu. W związku 

z tym proponuje negatywne ustosunkowanie się; 

2) p.* (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 

dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa 

Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego) – zarzut, że nie otrzymał 
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zawiadomienia o wyłożeniu planu nie ma podstaw ponieważ w dokumentach 

Urzędu jest potwierdzona przez w/w zwrotka. Również proponuje negatywne 

ustosunkowanie się. 

 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia stanowiska w zakresie wezwania do usunięcia naruszenia prawa           

 w związku z wezwaniem przez Państwa*(wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego). 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 (uchwała Nr VII/81/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 32) 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

stanowiska w zakresie wezwania do usunięcia naruszenia prawa w związku z 

wezwaniem przez p.* (wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 

ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa 

Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego) . 

 

Uchwała została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

(uchwała Nr VII/82/03 stanowi załącznik do protokołu, strona 33) 

 

 

Ad. 18 – 

 

 Informacje z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił Radzie 

Przewodniczący Komisji p. Jerzy Siemieniuk. 

 

     ( ksero protokołu Komisji w załączeniu) 

 

Rada nie wniosła uwag do wniosków pokontrolnych Komisji. 

 

 

 

 

Marek Borowski – 

Zgłosił zastrzeżenia do faktu zużycia środków z funduszy tzw. alkoholowych na 

wykonanie dachu świetlicy w Żółtkach  - środki te powinny być przeznaczone na 

sport w Łyskach o co kilkakrotnie wnioskował. 

 

Romuald Szydłowski – 

Nie zgodził się z przedmówcą – środki zostały dobrze spożytkowane, a świetlica 

służy mieszkańcom na różne spotkania. 
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Ad. 19 – 

 

 Burmistrz Choroszczy oraz Przewodniczący Rady  Miejskiej złożyli przed 

Radą informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

 

     ( informacje w załączeniu) 

 

Marek Borowski- 

Zgłosił zastrzeżenia do zamieszczenia w Biuletynie Informacji Publicznej 

oświadczeń majątkowych skoro złożono w tej sprawie skargę do Trybunału 

Konstytucyjnego. Informacja o oświadczeniach majątkowych powinna być 

udostępniana tylko na wniosek osoby, która się zarejestruje. 

 

Stefan Bielski – 

Wyjaśnił, że był to obowiązek ustawowy i wykonaliśmy go. Jest to informacja 

publiczna, do zapoznania się z którą prawo ma każdy obywatel. 

 

 

Ad. 20 – 

 

Zapytania i wnioski zgłosili: 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Dla zainteresowanych założeniem działalności agroturystycznej – są możliwości 

uzyskania środków z UE. Zgłosiła się firma , która proponuje szkolenia, bezpłatnie 

przygotowują wnioski i pomagają w uzyskaniu środków . 

Do 31 października 2003 r. na terenach wiejskich trzeba założyć tzw. kwoty mleczne 

bo bez tego nie będzie można sprzedać mleka. 

 

Marek Borowski- 

Jego zdaniem należy wrócić do tematu restrukturyzacji oświaty na terenie gminy. 

Czy na następną Sesję  będą przygotowane materiały na ten temat? 

 

Romuald Szydłowski- 

Do końca roku musimy podjąć jakąś decyzję – pora więc zacząć działania. 

 

Antoni Bogdan – 

Materiały co do przewidywanych ilości uczniów w poszczególnych latach i szkołach 

powinny być przygotowane na Komisję. Uważa, że decyzja o likwidacji szkoły może 

zapaść na kilka lat przed dokonaniem tego faktu, aby wszyscy zainteresowani mieli 

czas do przygotowania się do tego momentu. Trzeba więc to zrobić z wyprzedzeniem 

kilkuletnim. 

 

Romuald Szydłowski- 

Przewodniczący Komisji powinien zainteresować się  sprawą oświaty. Nie musi to 

być Sesja – może to być spotkanie tylko w tej sprawie. 

 

Jacek Dąbrowski- 

Przypomniał o propozycji spotkania z klubami sportowymi, aby wspólnie 

przymierzyć się do budżetu na rok 2004 . 
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Krzysztof Błażkowski- 

Poprosił o przygotowanie informacji na piśmie dla sołtysów w sprawie możliwości 

składowania padłych zwierząt gdyż jest to w tej chwili duży problem dla rolników. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Jest propozycja firmy z innego regionu – u nas nie ma na terenie gminy takiego 

miejsca, ale trzeba za to zapłacić. Jeśli jest takie zapotrzebowanie – zawrzemy 

stosowną umowę. 

 

Ad. 21 - 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad VII Sesji Rady Miejskiej – 

Przewodniczący Rady p. Romuald Szydłowski podziękował wszystkim za czynny 

udział i zamknął obrady Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 

 

 

   Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Łukaszewicz    Przewodniczący Rady Miejskiej 

       w Choroszczy 

 

      mgr inż. Romuald Szydłowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


